
Zápisnica z pracovného stretnutia riešiteľov projektu VEGA č. 1/0935/13 zo dňa  

17. 09. 2014 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

1) prof. Ing. Mária Uramová, PhD. zahájila stretnutie riešiteľov, poďakovala prítomným za 

účasť a v stručnosti informovala o programe stretnutia. 

 

2) prof. Ing. Mária Uramová, PhD. informovala prítomných o predchádzajúcich aktivitách, 

ktoré boli spojené s riešeným projektom. Poskytla informácie o priebehu a význame 

konferencie uskutočnenej v dňoch 28. 05. - 01. 06. 2014 v súvislosti s neplatenou prácou na 

Warminsko-Mazurskej univerzite. Členovia projektu, ktorí sa zúčastnili konferencie, aktívne 

prezentovali spolu 3 príspevky v spoluautorstve. Výstupy budú súčasťou medzinárodného 

zborníka z konferencie. Ďalej prof. Uramová poskytla informácie o možnej spolupráci s 

ostatnými odborníkmi, ktorí boli na uvedenej konferencii a riešia problematiku neplatenej 

práce. Prof. Uramová ďalej poskytla informácie o realizácii konferencie na Warminskej 

Univerzite v 1. polroku 2015, kde by bol opätovne vytvorený priestor pre publikovanie 

výstupov z projektu. Predbežný dátum konferencie je od 28. 5. 2015. 

 

3) RNDr. Gabriela Nedelová, PhD. zhrnula v stručnosti spracované výsledky z posledného 

primárneho výskumu. Poskytla informácie o reprezentatívnosti výskumu. Výsledky sú 

reprezentatívne v oblastiach: a, podľa členov počtu domácností, b, podľa pohlavia, c, podľa 

počtu obyvateľov v jednotlivých krajoch. Pri ďalšej kvantitatívnej interpretácii výsledkov je 

nevyhnutné využívať „váhy“. RNDr. Nedelová ďalej zároveň navrhla „očistenie“ databázy 

od outlierov v jednotlivých častiach dotazníka, ktoré by mohli skresľovať interpretované 

dáta. Touto úlohou boli poverení prof. Ing. Marta Orviská, PhD. a Ing. Ján Huňady, PhD. 

Termín pre očistenie databázy bol stanovený na koniec septembra 2014.  

 

4)  Ing. Alena Kaščáková, PhD. navrhla, aby jednotliví členovia formulovali hypotézy, ktoré by 

bolo možné následne štatisticky testovať na základe výsledkov. Termín pre formuláciu 

hypotéz bol stanovený na koniec októbra 2014. Riešitelia sa dohodli, že koncom októbra 

2014 bude pracovné stretnutie zamerané na prediskutovanie, dolaďovanie a formulovanie 

hypotéz. Za hypotézy ekonomického charakteru zodpovedná Ing. Považanová, PhD., za 

hypotézy neekonomického charakteru doc. PhDr. Martinkovičová, PhD.  

 

5) prof. Ing. Marta Orviská, PhD. informovala o konferencii na „pôde“ EF UMB so 

zastúpením Európskej komisie, ktorá sa bude konať dňa 04. 11. 2014, kde by bolo možné 

publikovať príspevky z projektu.  

 

6) prof. Ing. Mária Uramová, PhD. vyzvala jednotlivých členov projektu, aby zhrnuli svoju 

publikačnú aktivitu v nadväznosti na projekt. Po prezentácii publikačných aktivít prof. 

Uramová zhodnotila, že publikačná aktivita za uplynulé obdobie je dostatočná a zároveň sa 

vyznačuje špecializáciou jednotlivých členov do rôznych oblastí, čo považuje za prínosné a 

najmä rozvíjajúce potenciál skúmania neplatenej práce. Ďalej prof. Uramová informovala 

členov projektu o finančnom hospodárení a ďalšom možnom využívaní finančných 

prostriedkov, ktoré je možné využívať. Po diskusii k tejto oblasti bola odsúhlasená kúpa 2 

notebookov na podnet prof. Orviskej a Ing. Kaščákovej a jednej tlačiarne pre potreby Ing. 

Mgr. Miroslavy Tuschlovej, PhD. Rovnako prof. Uramová podporila členov riešiteľského 

tímu k ďalšej publikačnej aktivite a aktívnym vystúpeniam na konferenciách, ktoré je možné 

preplatiť z prostriedkov projektu. Prof. Uramová poverila Ing. Kollára dopĺňaním informácii 

do Moodle k projektu, ktoré súvisia najmä so zoznamom nových publikovaných výstupov a 



zároveň zverejňovania PDF príspevkov, aby sa získal lepší prehľad o výstupoch a mohlo 

dochádzať k vzájomnej citácii.  

 

7) prof. Ing. Mária Uramová, PhD. ďalej navrhla uskutočnenie informatívneho seminára pre 

študentov, ktorí boli zapojení do realizácie výskumu v roku 2014, aby získali spätnú väzbu a 

najmä informácie o výsledkoch dosiahnutých projektovým tímom. Predbežný termín na 

uskutočnenie seminára bol stanovený na prelome mesiacov november a december 2014. S 

uvedeným návrhom všetci riešitelia súhlasili. Rovnako prof. Uramová informovala, že v 

roku 2015 by sa mala na EF UMB uskutočniť konferencia, ktorá by bola zameraná na 

neplatenú prácu, tak ako v predchádzajúcom období, keď sa konal vedecký seminár. 

Z hľadiska nadväznosti projektu na kvalifikačné práce, prof. Uramová informovala, že bola 

v auguste 2014 obhájená jedna diplomová práca o neplatenej práci, v súčasnosti je riešená 

ďalšia DP a súčasne doktorand z Poľska – D. Matkiewicz – vykonal úspešne dizertačnú 

skúšku, čím splnil dôležitú podmienku pokračovania v štúdiu a v riešení témy o neplatenej 

práci vo verejnom sektore. Ing. Huňady vedie tiež v súčasnosti jednu diplomovú prácu 

o neplatenej práci. Prof. Uramová uložila Ing. Kollárovi vytvoriť nový súbor v Moodle, 

v ktorom bude prehľad o kvalifikačných prácach naviazaných na projekt VEGA.  Vedúci  

prác nahlásia údaje o týchto prácach, ich vedúcich a období riešenia Ing. Kollárovi do konca 

septembra.  

 

8) V záverečnej diskusii ohľadom ďalšieho primárneho výskumu v roku 2015 navrhla Ing.  

Mgr. Miroslava Tuschlová, PhD. využívať elektronický dotazník na zber údajov namiesto 

klasického papierového dotazníka, čo by mohlo zjednodušiť prácu s dotazníkmi v budúcom 

období. Túto možnosť overia Ing. Kaščáková a RNDr. Nedelová a v prípade potreby pri 

aktualizácii riešiteľského kolektívu sa doplní jeden odborník od roku 2016 do tímu. 

 

9) Na záver prof. Uramová poďakovala všetkým za súčasnú aktivitu na projekte a stretnutie 

riešiteľov ukončila. Z hľadiska organizačných záležitostí v čase neprítomnosti prof. 

Uramovej, podpisuje všetky požiadavky, objednávky a pod. zástupkyňa projektu prof. 

Orviská. 

 

 

 

 

Zapísal: 

 

Ing. Ján Kollár 

 

V Banskej Bystrici dňa 18. 09. 2014 

 

 

Zodpovedný riešiteľ projektu: 

Prof. Ing. Mária Uramová, PhD. 


